
Komplettering till bygglovsansökan med diarienummer B 2016-0401 

 

 

Jan, 

Kompletterar vår bygglovsansökan enligt önskemål. 

Här är en skiss över de två nya bryggor, 4x20 m, som vi vill lägga ut. Första pontonen ligger cirka 4 m 

från land så att den inte ”går på grund” vid lågvatten. Avståndet mellan bryggnockarna på befintlig 

och ny brygga är cirka 40 m. 

 

 

 

Vi kommer inte att få fler båtplatser i hamnen. Enligt de samtal vi fört med Anna Engström och 

Birgitta Held Pauli kommer vi att plocka bort minst lika många bojar som vi får nya båtplatser vid Y-

bommar. Idag har vi 107 svajbojar i viken och 48 bojplatser längs Pålnäsvägen. Med tanke på den nya 

bryggans placering kommer vi att ta bort 7-8 bojar/bryggplatser från bryggan längs Pålnäsvägen. Det 

innebär även att det inte kommer att bli några fler parkeringsplatser. 

 



Vi ska inte ha några flaggstänger på 

bryggan. Belysningen blir lika de på 

befintliga bryggor. Se bilden till 

höger. 

På bilden nedan ser ni hur mycket, 

eller snarare lite ljus belysningen 

ger. LED-lampan motsvarar en 25W 

lampa och det är mer att betrakta 

som ledljus när det är mörkt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jag hoppas att det här är svar på de frågor du hade. 

 

Saltsjöbaden 2016-03-21 

 

För Saltsjöbadens båtklubb, 

 

/Per Dahlberg 

 


